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     VERSLAG ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD                                                             

DINSDAG 30 APRIL 2024   

 

Verwelkoming en Terugblik  
 

Aanwezig:  

Sam Peeters en Matteo Moriau (KLJ Zoersel), Eveline Orban (Chiromeisjes SA), Thije Liekens 

(JNM), Lenz De Decker en Sienna Nijs (KLJ Halle), Héline Jochums (Scouts Zoersel), Wout Riket en 

Casper Stevens (JH De Non), Lieselotte Van Arnhem (Jeugdraadvoorzitster), Kristien Schryvers 

(jeugddienst), Luc Kennis (schepen voor jeugd). 

 

Verontschuldigd : Tine Vervecken (Akabe), Jules Reniers (jeugdhuis De Non), Yulian Michielsen 

(JH Zoezel), Anne Ooms en Celia Ben Slimane (Chiromeisjes SA), Alan Lefevere (agendacommissie) 

 

Goedkeuring verslag jeugdraad 29/02/2024:  

Tijdens de vergadering werden geen opmerkingen of vragen geformuleerd bij het verslag.  

 

Adviseren   

 

Advies bij aanvraag jeugdspeerpuntacties :  

Volgende evenementen kregen een positief advies van de jeugdraad om erkend te worden als 

speerpuntactie :  

- Halle Tropicale : KLJ Halle - 28/07/24 (dd 28/3/24)  

Beachcafé van 12 tot 24u op het Dorpsplein van Halle samen met Oud-KLJ Halle. Vraag 

vrijstelling retributie huur materiaal en huur oude turnzaal Halle.  

- Waksbar : Chiro Waks – 4&5/10/24 (dd 13/03/24) 

Een ander concept dan de fuif Waksation. Vraag vrijstelling retributie huur beschikbare 

materiaal en vrijstelling huur turnzaal Kiekeboes.  

- Festihalle: JH De Non – 3&4/8/24 (dd 8/08/23) 

Speciale editie 35 jaar  JH De Non  

 

ADVIES : De jeugdraad had geen bezwaar bij de aanvraag tot erkenning als speerpuntacties voor deze 

drie evenementen. De jeugdraad geeft bijgevolg een positief advies.    

 

Nvdr : Er kwamen ook twee aanvragen speerpuntacties laattijdig (na de jeugdraad) binnen die de 

agendacommissie ook positief adviseerde :  

- KLJ-feesten Zoersel : KLJ Zoersel – 30/8 t.e.m. 1/9/24 (dd 22/05/24) 

- Het Grote Bosgebeuren : Scouts Halle – 14/09/24 (dd 23/05/24) 

 

Advies gewijzigd UPR n.a.v gewijzigde GAS-wetgeving 

De wijzigingen werden kort opgesomd in de toelichting bij de agenda van de jeugdraad :  

- De nieuwe wet spreekt over opheffing ipv intrekking. Het is dan ook aangewezen om dit aan 

te passen 

- Hfdst 5 : Stilstaan en Parkeren  :  

o Handhaving kan pas nadat nieuw verkeersbord F111 (Fietsstraat) is opgenomen in KB  
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o  
- Hfdst 8 : Strafbepalingen :  

o Verhoging max bedrag voor meerderjarigen  van 350 naar 500 euro (minderjarigen 

blijft 175 euro) 

o Artikel 18 wet openingsuren van 2006 (enkel voor Malle, Brecht, Zoersel) 

§ 1.Ieder ontwerp van nachtwinkel of privaat bureau voor telecommunicatie is 

onderworpen aan een voorafgaande vergunning verleend door het college van 

burgemeester en schepenen. 

- Hoofdstuk 9 : Minderjarigen  

Afdeling 1: Procedure van ouderlijke betrokkenheid  

De GAS wet spreekt van ‘iedere titularis die het ouderlijk gezag heeft over de minderjarige’. 

Werd aangepast om in overeenstemming te zijn met de nieuwe wet. 

o personen die verantwoordelijk zijn voor  iedere titularis die het ouderlijk gezag heeft 

over 

Afdeling 2: Lokale bemiddeling GAS bemiddeling  

 De nieuwe wet spreekt specifiek over GAS-bemiddeling 

- Hoofdstuk 10: Alternatieve maatregelen 

Afdeling 1: Lokale GAS-bemiddeling voor meerderjarige overtreders 

o Er kan enkel over gegaan worden tot bemiddeling wanneer het slachtoffer 

geïdentificeerd werd 

De nieuwe gas wet legt deze voorwaarde niet meer op 

ADVIES : Er werden geen verdere vragen gesteld na de toelichting. De jeugdraad geeft een positief 

advies bij de voorliggende wijzigingen aan het UPR n.a.v gewijzigde GAS-wetgeving.   

 

Advies bij het ontwerp toegankelijkheidsreglement natuurgebied Hegte Heyde  

 

Natuurpunt diende een aanvraag in voor het bekomen van een toegankelijkheidsreglement van het 

gebied Hegte Heyde. De jeugdraad wordt om advies gevraagd omdat er een speelzone (gedeelte van 

Kavel 10R) is voorzien binnen het voorstel toegankelijkheidsreglement.  

 

Domein De Welvaert is een gedeelte van dit gebied. Natuurpunt heeft dit in concessie gekregen van de 

gemeente.  Historisch gezien is Domein De Welvaert een gebied waar bosklassen werden 

georganiseerd door de stad Antwerpen. Tot een aantal jaar was er een asfaltering voorzien voor basket 

en tennis en was er een trapveld in de omgeving voorzien.  

Naar de toekomst toe is voorzien dat Natuurpunt in Domein De Welvaert ook onderdak geeft aan twee 

erkende Zoerselse jeugdverenigingen met name Akabe-scoutsgroep Kris Kras en JNM Voorkempen.  

 

Het aanpalende perceel 11H in eigendom van Kempens Landschap waar twee zandwallen en 3 poelen 

zijn voorzien wordt nog steeds gespeeld door individuele Zoerselse kinderen en jongeren. De zandberg 

wordt vaak mee in mountainbikeparcours opgenomen.  

 

Gelet op de historische en huidige speelwaarde voor individuele kinderen en het gegeven dat er in de 

nabije toekomst twee erkende jeugdverenigingen onderdak krijgen op het terrein van Domein De 

Welvaert is de jeugdraad vragende partij om de speelzone te vergroten zodat deze kavels 10P, 7L, 10R 

en 11H omvat.  
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Uit contact met Kempens Landschap konden we opmaken dat er gepland is om het grasveld ten oosten 

(kavel 14R) van de toegangsweg deels te bebossen en ook te voorzien van een poel.  

 

Dient in artikel 4 niet beter verwezen te worden het nieuwe jeugddecreet van 23 november 2023 dat in 

voege is gegaan op 1/1/2024.  

 

ADVIES JEUGDRAAD:  

Gelet op het feit dat er heel wat individuele jongeren gebruik maken van het kavel 11H en dat het 

domein in de toekomst gebruikt zal worden door twee erkende Zoerselse jeugdverenigingen adviseert 

de jeugdraad om de speelzone in het toegankelijkheidsreglement Hegte Heyde te vergroten zodat 

kavels 10P, 7L, 10R en 11H (fluo-omranding) allemaal speelzone wordt.  

 

 
 

 

Bespreken  
 

- Vragen bij erkenningsreglement jeugdverenigingen  

o JNM – regionale werking  

Bij de berekening van de werkingssubsidies 2023hebben we vastgesteld dat JNM 

niet langer de helft van de leden van Zoersel zijn. Dit werd besproken met de 

schepen en er werd een net zoals bij de sportvereniging WSV Natuurvrienden bij 

de berekening van de werkingstoelage enkel rekening gehouden met de leden 

woonachtig te Zoersel.  

Stelt zich nu de vraag of deze parameter in het erkenningsreglement aangepast 

dient te worden. In principe verliest JNM nu zijn erkenning. JNM heeft echter een 

regionale werking voor de gehele Voorkempen. Vanaf het werkjaar 2024-2025 

zouden ze samen met Akabe-scoutsgroep Kris Kras ook onderdak krijgen in het 

Natuur-huis De Welvaert dat in beheer is van Natuurpunt. Voor de doelgroep van  

Akabe wordt er bij elk advies van het Meerjarenplan voor de ganse periode van 6 

jaar een uitzondering toegestaan.  
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Het lijkt tegenstrijdig dat net nu dat JNM onderdak krijgt in Zoersel ze hun 

erkenning zouden verliezen. Mogelijk zal dit ertoe bijdragen dat ze volgend 

werkjaar terug meer dan de helft van de leden van Zoersel hebben.  

 

De erkenningsregels voor cultuur werden recent nog gewijzigd als volgt :  

De vereniging moet bestaan uit minstens 15 leden, waarvan minstens een derde 

bestaat uit inwoners van de gemeente Zoersel. 

 

➔ De jeugdraad is voorstaander om de erkenningsregels van het huidige 

reglement te behouden :  

bestaan uit minstens 10 leden. Verder dient minstens 50% van de groep te 

bestaan uit inwoners van de gemeente Zoersel; Afwijkingen op deze regel 

kunnen toegestaan worden, mits gemotiveerd advies vanwege de jeugdraad.  

   

o Open jeugdwerk  

Formaat, de koepelorganisatie van jeugdhuizen richt zich niet langer alleen naar 

de jeugdwerkvorm jeugdhuizen. Ze merken dat er steeds meer diversiteit is in het 

jeugdwerklandschap. Naast de klassieke jeugdbewegingen (Chiro, Scouts, KSA , 

KLJ, ….) ontstaan er nieuwe vormen van jeugdwerk. Ze willen graag ook de 

koepelorganisatie zijn van deze nieuwe vormen van jeugdwerk. Wat is Open 

jeugdwerk : Open jeugdwerk - Formaat  

 

Als het erkenningsreglement wordt aangepast is het dan aangewezen om deze 

vorm van jeugdwerk al mee op te nemen ?  

➔ De jeugdraad vindt dat dit momenteel nog niet opgenomen dient te worden.  

 

o Nieuwe Vlaamse definitie jeugdwerk in het jeugddecreet van 23 november 2023 

Met het nieuwe jeugddecreet is er ook een nieuwe definitie van wat jeugdwerk is.  

Art. 3 15° jeugdwerk: het sociaal-cultureel werk op basis van niet-commerciële 

doelen voor of door de jeugd van drie tot en met dertig jaar, in de vrije tijd, onder 

educatieve begeleiding en ter bevordering van de algemene en integrale 

ontwikkeling van de jeugd, die daaraan deelneemt op vrijwillige basis;  

In het huidige erkenningsreglement wordt er nog verwezen naar de 8 functies die 

het jeugdwerk kan vervullen. Dient deze wijziging te worden doorgevoerd in het 

erkennings/subsidiereglement van Zoersel? 

  

➔ De jeugdraad vind dat er momenteel te weinig aanwezigen zijn om hierin 

knopen door te hakken. Het is misschien zinvol om in het najaar opnieuw een 

werkgroep erkenning- en subsidiereglementen jeugd samen te roepen.  

 

- Jeugdraad memorandum  

De agendacommissie heeft een aantal punten naar voor geschoven die opgenomen kunnen 

worden in een Jeugdmemorandum in aanloop van de lokale verkiezingen. De 

jeugdraadvoorzitster heeft deze verder uitgeschreven. Op 9/5 om 13u wil ze samenkomen met 

de geïnteresseerden om dit te finaliseren.  

Matteo zal hier alvast bij aanwezig zijn.  

 

- Gezocht nieuwe jeugdraadvoorzit(s)ter + versterking agendacommissie 

Vandaag is de laatste keer dat Lieselotte de jeugdraad voorzit. Ze krijgt het niet meer 

gecombineerd met haar studies. We danken haar voor de inzet die ze de voorbije jaren heeft 

gedaan en overhandigen haar een (non-alcoholische) biermand met spelletje.  

Eerder was Louis Reniers ook al gestopt omwille van de combinatie met de studies.  

Alan is dus op zoek naar versterking binnen de agendacommissie.  

Casper was er vorige agendacommissie al bij en is geïnteresseerd om toe te treden tot de 

agendacommissie. Celia, Wout zijn mogelijk geïnteresseerd en worden uitgenodigd op de 

https://formaat.be/open-jeugdwerk
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volgend agendacommissie van 8 augustus. Mogelijke andere geïnteresseerden mogen zeker ook 

aansluiten. Op termijn kunnen we dan bekijken wie de voorzittersrol op zich wil nemen.  

 

- Voorstellen wijkbudgetten  

Op 7 mei om 9u is Lieselotte uitgenodigd als jurylid voor de wijkbudgettencommissie. De 

nieuw ingediende voorstellen worden die dag besproken. We overlopen kort de voorstellen.  

o Er zijn enkele voorstellen om zitbanken bij te plaatsen -> dit kan opgenomen 

worden in het zitbankenplan.  

o Voorstel om bankjes te plaatsen in C. Buysselaan is niet haalbaar omdat dit over 

een Wadi gaat.  

o Er zijn ook weer enkele vragen naar uitbreiding speelruimte. Deze zijn echter 

nergens concreet. Van sommige dient ook bekeken te worden of dit toegestaan is 

gelet op de bepalingen van ruimtelijke ordening vb parkbeheersplan.  Zo is er ook 

vraag naar een crossparcours voor BMX en mountainbike.   

- Vragen van de dienst communicatie :  

Waarom publiceren verenigingen hun activiteiten niet in de Uit-in-Zoersel ?  

 Reacties :  

➔ Voor onze leeftijd niet geschikte kanaal 

➔ Jongeren kijken er niet naar 

➔ Is niet beste kanaal om fuif bekend te maken.  

➔ Andere activiteiten zoals BBQ is vooral voor leden en ouders van leden 

bedoeld en is niet de bedoeling dat er mensen van buiten Zoersel deelnemen.  

➔ Als je jongeren wil bereiken doe je dit best via :  

o Instagram, eigen verenigingenwebsite, facebookpagina, tiktok, 

snapchat, Whatsapp 

Over welke zaken dient de gemeente te communiceren naar jongeren ?  

➔ Maatregelen die veranderen die impact hebben op jongeren vb GAS-

wetgeving, bekend maken van evenementen, veilige doorsteken (trage wegen) 

 

 

Mededelingen   
 
Inspraak en participatie :  

- Terugkoppeling bij advies jeugdraad rond participatiereglement  

De jeugdraad had gevraagd om een versie van het participatiereglement te maken in 

jongerentaal (leesbaarder en beknopt). Dit wordt bekeken.  

Inspraak dient te gebeuren langs verschillende kanalen tegelijk. De gemeente zet nu vooral in op 

het Denk Mee portaal via Hoplr. Weinige jeugdraadsleden voelen zich echter geroepen om dit te 

volgen.  

De periodieke evaluatie van het reglement zal gebeuren bij elke nieuwe bestuursperiode.  

 

Jeugdwerk ondersteunen :  

- Deel twee opleiding brandveilige jeugdlokalen : najaar ?  

➔ Nagaan of dit kan half oktober maar niet het laatste weekend dan hebben de 

chiromeisjes hun mosselslag. 

➔ Hoe een brandblusapparaat gebruiken, blijft een vraag van jeugdverenigingen.   

- Vraag Akabe : verbouwingstoelage : eerst gebruikersovereenkomst in orde brengen tussen hun 

en Natuurpunt die het beheer van De Welvaert in concessie heeft gekregen. Hierin kan dan best 

een  gebruikszekerheid van 9 jaar in worden voorzien.  

Hun idee is om een verschuifbare wand te voorzien in het grotere lokaal zodat dit kan worden 

opgesplitst.  

- Kans om gratis asbest-attest jeugdlokalen aan te vragen (email 2 april : Ondersteuning voor 

lokale jeugdgebouwen (vlaanderen.be)) 

https://ovam.vlaanderen.be/ondersteuning-voor-jeugdverenigingen
https://ovam.vlaanderen.be/ondersteuning-voor-jeugdverenigingen
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- Maaischema ikv Bye Bye gras : Maai mei niet. -> 1 x maaibeurt in september, de verschillende 

evenementensites en speelvelden van het jeugdwerk zullen uit dit project gehaald worden.  

Zo is er gevraagd om het Kermisplein dat het speelveld is voor chiro Waks uit de lijst te halen. 

Met chirojongens Sint-Antonius dient bekeken te worden of het storend is als de hoeken van 

het Sint-Teunisplein niet gemaaid zouden worden.   

➔ JH De Non vraagt om zeker tegen Festihalle de tuin van het Zusterhuis te 

maaien.  

- Gezocht :  

Animator ontmoetingswerker : tweede verkorte ronde.  

Hoofdanimator : omdat er uit de eerste ronde animator-ontomoetingswerker geen kandidaten 

meer overbleven, is de vacature van hoofdmonitor met een contract van 3 maanden opnieuw 

uigeschreven. 

- Oproep: Houd je buren te vriend ! 

De schepen doet een oproep om steeds in communicatie te treden met de buren van jullie 

lokalen. Het is belangrijk hen mee te hebben in hoe jullie werken. Zeker in de aanloop naar de 

zomer als er groepen op kamp komen in jullie lokalen. Recent zijn er nog klachten van buren 

van jeugdlokalen toegekomen bij de gemeente. Weet dat er altijd de mogelijkheid is om 

burenbemiddeling in te schakelen. Ook als vereniging kan je dit aanvragen.  

Verwittig indien nodig vooraf je buren als jullie vooraf weten dat een bepaalde activiteit meer 

geluidsoverlast kan veroorzaken. Denk hier met je leidingsploeg vooraf over na. (vb 

pattattenkanon) 

- Stavaza bouwplannen chiro’s SA  

Het schepencollege overweegt om na de mogelijke grondenruil tussen de Stichting het Vicariaat 

en de projectontwikkelaar om de gornden van het Vicariaat over te kopen. Zo kan de gemeente 

dan een recht van Opstal toekennen aan de chiro’s zodat ze hun bouwdromen zouden kunnen 

waarmaken.  

Chiro Waks zit in een gelijkaardige situatie als de chiro’s van Sint-Antonius. Daar is de grond 

ook eigendom van de kerkfabriek. Het schepencollege gaat hiervoor een schattingsverslag 

opvragen. Indien de kerkfabriek bereid zou zijn om de grond te verkopen aan de gemeente, zal 

als voorwaarde gevraagd worden dat er altijd een plek dient te zijn voor een jeugdvereniging.  

De gemeente kocht recent zo ook het bos achter de scouts van Zoersel over van Igean zodat het 

gevrijwaard wordt als speelplek voor de scouts.  

➔ Scouts vraag of hier een officieel speelbos van gemaakt kan worden ?  

➔ Scouts vraagt of de gemeente mee kan sensibiliseren naar de buren om er geen 

hondenpoep achter te laten en geen tuinafval in het bos te storten.  

➔ De schepen stelt voor om de haag dicht te laten planten zodat er niet langer 

langs achter op het terrein kan gekomen worden. -> De schepen gaat ter 

plaatse om dit te bespreken.  

Feestbeleid :  

- Binnen de uitleendienst is het vanaf  nu mogelijk om een afvalstraatje aan te vragen waarbij er 

via een spandoek op Herashek duidelijk wordt gemaakt welke fractie in welke vuilbak moet.  

Vergeet ook niet dat er spandoeken staan om tijdens je evenement mensen te sensibiliseren om 

niet te roken/vapen in de nabijheid van kinderen.  

- Evaluatie Info-avond evenementen organisatoren : Iedereen die niet aanwezig was op de info- 

avond dient te weten dat jullie toestemming voor jullie evenementen dienen aangevraagd te 

worden via de nieuwe tool Eaglebe. Bekijk zeker de PPT die iedereen toegestuurd kreeg die 

avond. Op die avond heeft de brandweer ook kort ingegaan op de aandachtspunten rond 

brandveiligheid bij evenementen. 

Jeugdwelzijn :  

- vanaf 15 mei : warme dagen – maatregelen op kamp (voldoende drinken, extra rustmomenten, 

zoek schaduw op, …) 

- Vraag 10.000 stappen : elke stap telt : Als jullie in het najaar stapactiviteiten organiseren (vb 

bankjeswandeling, Halloweentocht, laat dit dan weten aan de dienst welzijn zodat ze dit mee 

kunnen vermelden op de webpagina rond 10.000 stappen. Met deze actie willen we meer 

mensen aanzetten tot deze laagdrempelige vorm van bewegen.  
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Speelruimte :  

- Evaluatie buitenspeeldag  : Omdat er verschillende partners op dezelfde site activiteiten wilden 

ontwikkelen ikv de buitenspeeldag, nam de jeugddienst de coördinatie op zich.  

De gezinsbond, Monnikenheide en WZC De buurt wilden samenwerken ikv zorgzame buurten. 

Ook de sportdienst wilde meewerken ikv de aanloop naar de Olympische spelen en de het 

jaarthema van de bibburen is Sport en Spel  

Door het weer heeft de gezinsbond hun springkasteel jammer genoeg niet kunnen opstellen. 

Ook de leden van de jeugdvereniging ‘De Stal’ van Monnikenheide hebben de proeven niet mee 

kunnen begeleiden zoals voorzien was omwille van de weersomstandigheden.  

Uiteindelijk hebben er toch een 60 tal kinderen die dag komen meespelen en het parcours van 

de boekenolympiade ( 7-kamp in boekvorm) komen uittesten. Het nieuwe Smisseplein was bij 

deze ook ingespeeld en door verschillende kinderen verkend.  

Ondanks de weersomstandigheden en met de hulp van de chiromeisjes van Sint-Antonius die 

opnieuw op post waren voor de schminkstand was het een geslaagde editie.   

In naam van de jeugdraad werd er aal alle vrijwilligers die meehielpen pakje merciekes 

overhandigd om hen te bedanken dat ze die dag mee hebben opgekomen voor het recht op 

spelen van kinderen en jongeren.  
- Vraag naar vernieuwen belijning 

Er wordt door onze technische dienst prijs gevraagd om de belijning op bepaalde buurspeelpleinen te 

herschilderen.  

Internationaal :  

- Er zijn opnieuw 7 Jongeren (4 KLj-ers van Zoersel,1 akabe-er,  hoofdmonitor 2023, monitor speelplein)  

die in september die mobiele Speelpleinwerking in onze stedenband gemeente Bohicon in Benin gaan 

bemannen. Samen met Beninese jongeren zullen ze 10 dagen speelplezier garanderen in de verschillende 

districten. Ze zijn volop bezig met de organisatie van enkele geldophaalacties om hun vliegtuigticket prijs 

te drukken. In het najaar meer over hun avontuur.  

- De schepen informeert of er reeds contact is geweest met Robinne en Eef n.a.v. de mail die er is gekomen 

vanuit onze jumelagegemeente Crucea uit Roemenië? 

Niemand van de aanwezigen was hiervan op de hoogte.  

 

 

Aan u 
 

Vragen en voorstellen en suggesties rond de kind- en jeugdvriendelijkheid van de gemeente 

 

- Jh De Non : Ze stellen de vraag of er bij het toekennen van de bouwvergunning van de 

appartementsblok naast hun lokaal, gevraagd is om superisolerend glas te voorzien?  

Ze vragen ook of de werf beter kan worden afgesloten : de Heras-hekwerken worden niet 

altijd goed vastgemaakt. Het jeugdhuis kan dit best asap opnemen met de werfleider.  

Het is zeker belangrijk dat ze een kennismakingsmoment inplannen met hun nieuwe buren op 

het einde van het jaar.  

- JH De Non : Er is een brandblusapparaat vervallen in JH De Non.  

Deze zullen met de jaarlijkse controle normaal vervangen worden door een schuimblusser.  

- Wout en Sienna kregen geen verslag van vorige jeugdraad. -> toevoegen mailinglist. 

- Scouts Zoersel :  

Vraag of ze bij de nacht van de Long Man  na 3u nog binnen verder mogen doen aan 95 dBa.  

➔ Dit dienen ze te bespreken met het evenementenloket 

- KLJ Zoersel :  

De security is bij hun evenement Traffic Light niet opgedaagd. Ze hebben zelf security 

moeten voorzien. De gemeente vraag om 2 professionele security te voorzien aan inkom als je 

meer dan 1000 man verwacht.  

KLJ heeft hierdoor verlies gemaakt. KLJ vraag of de verplichting van professionele security 

niet beter kan worden afgeschaft en er kan worden afgesproken dat er + 18-jarige security die 

nuchter blijft van de eigen vereniging kan voorzien worden.  

➔ Wederom een vraag die ze moeten voorleggen aan het evenementenloket.  
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- KLJ Zoersel is ook bezig met hun KLJ-feesten aan het herdenken en werken aan een nieuw 

concept omdat de Beachparty verlieslatend is. 

o Vrijdag : Quiz 

o Zaterdag : optredens groepjes met afterparty en par 

o Zondag : stratenloop + diner 

Mogelijk wijzigt de naam in Dynamietweekend. Ze vragen hiervoor een speerpuntactie aan. 

Ze dienen de aanvraag in na de vergadering.  

KLJ informeert wanneer de werken aan de Kerkstraat gedaan zijn of dit enige impact op dit 

weekend kan hebben ?  

➔ Normaal is het einde van de werken voorzien op 30/8.  

 

- De jeugdverenigingen melden dat  het moeilijker is  om een kampplaats te vinden op maat van 

hun groep.  -> www.kampas.be of cjt.be 

 

Aankondigingenrondje openbare activiteiten 

 

05/05 Ijssalon – Chiromeisjes SA – 12-19u 

18/05 Nacht van het Gebraaie Kieken, - JH De Non  

19/05 Trappistenfeesten – KLJ Zoersel  14-23u 

22/06 CarWash – KLJ Halle – Bremberg 10-16u 

29/06 Big Bounce-festival : Gezinsbond Zoersel ism KLJ Zoersel , 11-18u 

28/07 Beachparty – Dorpsplein Halle  : Oud KLJ Halle ism KLJ Halle, 12-24u   

 

Post en Weetjes   
-  

 

Volgende jeugdraad :  

- 08/08 /24  nog te bepalen uur : jaarplanning agendacommissie, Bethaniënhuis 

 
 

 

http://www.kampas.be/

